
 

 

 

 
Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 16.11. 2023 

 
Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
 
Hosté: MgA. Petra Koňárková, projektové oddělení (Ing. Kateřina Kopecká, MgA. Kateřina Polášková, 
Ing. Jakub Tabas, Ph.D.) 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Informovala o výsledcích konference AEC: školení evaluátorů agenturou MusiQue. 
- Závěry ze školení MusiQue: 

• Viditelně definovat Artistic Research a zviditelnit aktivity v této oblasti. 
• Integrovat SER Výzkum a vědy do obecné zprávy SER (Self Evaluation Report). 
• Zajímavá otázka kolegů – mezinárodních evaluátorů, zda JAMU má výpočet finanční 

proveditelnosti SP. 
• Upravit grafiku a odkazování v SER tak, aby citace a zdroje byly přehlednější 

pro evaluátory. 
- Závěry ze samotné konference: 

• Joint program byl vnímán jako způsob kvality skrze udržitelné vztahy. 
• In.Tune: prvotní skupina univerzit v asociaci je sestavena na 4 roky a má pilotně 

zrealizovat první záměry v oblasti racionalizace a digitalizace. Za 4 roky bude šance 
dostat se z pozice associate partner do statutu řádného partnera. Obnáší to ale vůli 
k inovaci a aktivní vybudování vztahů zejména s Vídní a Paříží, dále s Bělehradem 
a Barcelonou. 

• Děkanka navázala kontakt s rektorkou vídeňské MdW, prof. Sych, dále prohloubila 
vztahy se zástupci pařížské konzervatoře a Bělehradské univerzity, která má 
4 umělecké fakulty a je samostatnou uměleckou univerzitou. 

• V rámci přestavení Joint programu proběhlo také představení nové technologie MVTP 
od firmy Disk ve spolupráci s Cesnet distribucí a využití této nízko-latenční technologie. 

• Volba nových členů do AEC COUNCIL: děkanka byla spolu s polskou kolegyní 
Malgorzatou Stredal (Krakow) zvolena do rady AEC, což znamená kromě prestiže také 
možnost ovlivňování dalšího směřování hudebního vzdělávání.  

- Děkanka se zúčastní spolu s A. Mikotovou, Ph.D. a doc. Lucií Pešl Šilerovou celostátní 
konference Well-being, kterou pořádá Česká hudební rada – 24. 11. 2023 v KUMSTu. 
 

2. Informace doc. Goliášové: 
- Informovala kolegium o první schůzce celoškolské komise k AI. 
- Kvalita – byla ustavena a kolegiem děkanky schválena skupina pro realizaci procesů kvality 

na HF, vedením byl pověřen Mgr. Přibil. Skupina bude pracovat ve složení doc. Goliášová, 
doc. Fajnor a MgA. Peclová. Komise připraví a kolegiu představí plán realizace procesů 
spojených s kvalitou pro HF, jejich popis a rovněž připraví, ve spolupráci s prorektorkou 
Valovou, podklady pro kontrolu z NAÚ. 

- Rekonstrukce kolejí Astorka – HF do 1. 3. 2024 uvolní 3 cvičebny, které má na Astorce, 
klavíry budou odstěhovány a uloženy ve foyer budovy HF na Komenského náměstí. 
Proděkanka projednala s prof. Jiraským, Ph.D., bude realizováno ve spolupráci se Správou 
budovy HF. 



 

 

 

 
 

3. Informace Dr. Lyka: 
- Za HF vypracována pro potřeby vedení JAMU analýza čerpání DKRVO v roce 2023 

a výhled čerpání na rok 2024. 
- V rámci přípravy interní definice uměleckého výzkumu v kontextu JAMU byly za HF 

ke vznikajícímu dokumentu odeslány finální připomínky. 
- Informace o přípravě OP JAK (výzva č. 02_23_025: společenské a humanitní vědy, řešení 

2025-2028, podrobněji: https://opjak.cz/vyzvy/vyzva-c-02_23_025-spolecenske-a-
humanitni-vedy-clovek-a-lidstvo-v-globalnich-vyzvach-soucasnosti/); aktuálně je v jednání 
tým složený z výzkumníků AMU, JAMU, FUD UJEP, ÚHV MUNI a VŠ Aarhus. Za HF 
připravují návrh pro případnou participaci KKMT (doc. Dlouhý) a KHP (doc. Pešl Šilerová), 
a to v oblastech: Operativní média (umění a algoritmická kultura), resp. Distribuovaná média 
(publikum a fórum současného umění a výzkumu). 

- KD projednalo aktuální potřeby v rámci administrativního a organizačního zabezpečení 
habilitačních a jmenovacích řízení na HF, prod. Lyko v této souvislosti mj. vypracuje 
metodický materiál upřesňující a sjednocující formální podobu habilitačních spisů, tak aby 
odpovídala požadavkům vymezeným v Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování 
profesorem JAMU. 

- Ve dnech 8. a 9. listopadu proběhla Mezinárodní konference HF JAMU, které se aktivně 
zúčastnilo 20 referentů, zastoupeny byly instituce: HAMU, HTF VŠMU, HF JAMU, SAV, FF 
MUNI, Biskupství královehradecké. 

- Dne 9. listopadu proběhla na HF přednáška Dr. Slimáčkové věnovaná uměleckému odkazu 
B. A. Wiedermanna, která se uskutečnila v rámci Týdne AV ČR.  

 
4. Informace prof. MgA. Petráše: 

- 7. 11. se uskutečnila schůzka s panem rektorem a proděkanem DF doc. Zetelem ohledně 
Benefičního koncertu 7. 12. 2023 v DnO. Za HF vystoupí Aleš Tvrdík – klarinet, Magdaléna 
Hrudová – klavír a studentka hudebního manažerství. Jméno bude upřesněno. Vystoupení 
HF bude uvádět paní děkanka. 

- Na slavnostním zahájení konference CZEDUCON 21. listopadu v hotelu Passage vystoupí 
studenti z Katedry Jazzu. Vystoupení začne ve 20:00 hodin a bude trvat cca 20 minut. 
 

5. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Předala informace z evaluační schůzky (15. 11.) v souvislosti s účastí HF na MFMP (Nový 

svět). Zápis bude rozeslán členům KD. 
- Open house 2024 – KD souhlasí se zapojením se. 
- Žádost o pronájem Komorního sálu paní Kohoutové – KD odsouhlasilo jako standartní 

pronájem dle ceníku. 
- Informace ze školení ohledně změn v zákoníku práce. 

 
6. Informace MgA Koňárkové: 

- KD schválilo mimořádná stipendia studentů: 
• M. Lysák (hud. produkce) – cestovné na studijní exkurzi ve Vídni. 
• F. Urban (DSP – Interpretace) – zápisné na mezinárodní dirigentskou soutěž. (Felix 

Mendelssohn International Conducting Competition). 
• J. Konvalinka (kontrabas) – zápisné na mezinárodní soutěže Medici International Music 

Competition; String Competition Online. 
• D. Seďa, E. Waleska, J. Konvalinka (kontrabas) – příspěvek na zápisné na Mezinárodní 

soutěž L. Janáčka. 
 

7. Informace projektového oddělení: 
- Představení koncepce žádosti OP JAK – ESF: vysvětlení návrhu jednotlivých aktivit a na ně 



 

 

 

navázaných úvazků v rámci projektu. KD s návrhem souhlasí. 
- Projektové odd. seznámí vedoucí kateder s finálním obsahem ESF projektu na příštím 

setkání VK ve čtvrtek 7. prosince. 
 

 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 4. 12. 2023 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


